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PROTOKÓŁ NR 24/21 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA  

RADY POWIATU W GRYFINIE 
- zdalny tryb obradowania-  
z dnia 25 stycznia 2021 r. 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 15.15 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta 
Gryfiński Wojciech Konarski, Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta 
Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Dyrektor PCPR Bożena Stawiarska. 
Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i posiedzenie w trybie zdalnym obradowania 
poprowadził przewodniczący Sławomir Terebecki. Głównym tematem posiedzenia była 
analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXV sesję Rady Powiatu w Gryfinie  
oraz zapoznanie się z aktualną informacją przedstawianą przez przedstawiciela Zarządu 
Powiatu na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz z aktualną 
sytuacją dot. pracy i sytuacji finansowej szpitala.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 24 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie - zdalny tryb obradowania  -  został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 23/20 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXV sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 

I. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Gryfińskiego za 2020 rok (druk nr 1/XXV); 

 
- brak pytań, 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Gryfińskim na lata 2021-2023” 
(druk nr 2/XXV); 

 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska przedstawiła 
„Powiatowy program rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Gryfińskim na lata 2021-2023”.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena 
Stawiarska. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdań 

komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie za 2020 r. (druk nr 3/XXV); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
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IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Komisji Rewizyjnej z realizacji rocznego planu kontroli za 2020 r. (druk  
nr 4/XXV); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia planu pracy 
Rady Powiatu w Gryfinie na 2021 r. (druk nr 5/XXV); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia planów pracy 

komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie na 2021 r. (druk nr 6/XXV); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie na 2021 r. (druk  
nr 7/XXV); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę nr III/21/2018 
Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia 
wysokości diet radnych Powiatu Gryfińskiego (druk nr 8/XXV); 

 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że w paragrafie 1 wkradł się błąd 
formalny polegający na tym, że został powtórzony dwukrotnie ten sam numer uchwały,  
powinno być: „§ 1. W uchwale nr III/21/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 
2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Powiatu Gryfińskiego, zmienionej 
uchwałą nr XIV/106/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie 
zmiany uchwały nr III/21/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie 
ustalenia wysokości diet radnych Powiatu Gryfińskiego.” Dodał, że wysokość diet pozostaje 
na dotychczasowym poziomie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt wraz z poprawką 
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk nr 9/XXV); 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że niniejszą uchwałą wprowadza się  
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039, 
zgodnie z uzasadnieniem. 
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
X. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 10/XXV). 

 
- brak pytań. 
 
Ad. 5 Aktualna informacja przedstawiana przez przedstawiciela Zarządu Powiatu  

na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz z aktualną 
sytuacją dot. pracy i sytuacji finansowej szpitala. 

 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha  
powiedział, że wszystkie poziomy szpitala są już w tej chwili połączone. Prowadzone są prace 
na drugim poziomie w starej części, gdzie zostały rozdzielone pomieszczenia bezpośrednio 
przy wejściu z nowej części do starej. Prace konstrukcyjne w tym zakresie związane są  
z podparciem starej konstrukcji stropu i wykonaniem nowego podłoża przy połączeniu  
ze starym korytarzem. Ponieważ jest to część szpitala wyłączona ze względu na Covid-19 
postawione zostały tymczasowe ścianki działowe w celu umożliwienia wykonywania prac. 
Aktualny termin zakończenia prac przewidziany został na 26 lutego br. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że jeśli chodzi o sprawy finansowe to szpital jak w zeszłych miesiącach jest 
finansowany w sposób ryczałtu ustalonego na poziomie stycznia i lutego 2019 r., otrzymuje 
dodatek 3% za tak zwaną pracę w reżimie sanitarnym, oraz otrzymuje w związku z leczeniem 
pacjentów zakażonych wirusem SARS-CoV2 dodatki w wysokości 330 zł za pacjentów, 
których saturacja jest powyżej 95% i 630 zł, których saturacja jest poniżej 95%. Nic się  
w tym zakresie nie zmieniło. Jeśli chodzi o wypłatę 100% dodatku za pracę w warunkach  
covidowych za miesiąc listopad - został wypłacony. W tym tygodniu będzie zgłaszane  
do Narodowego Funduszu Zdrowia o wypłatę dodatków 100% dodatku za grudzień. Jeśli 
chodzi o sprawy kadrowe to zatrudniono jedną pielęgniarkę na umowę zlecenia, docelowo 
będzie pracowała na oddziale chorób wewnętrznych, zatrudniono do oddziału covidowego 
lekarza na dyżury, oraz lekarza ze specjalizacją z zakresu medycyny rodzinnej do Nocnej  
i Świątecznej Opieki Zdrowotnej. W grudniu hospitalizowanych na oddziale covidowym było 
60 osób, do dnia 18 stycznia 2021 r. 31 osób, a od początku uruchomienia oddziału 133 
osoby. W sumie leczonych osób było 133, w prezentowanym okresie odnotowano 22 zgony. 
Liczba osobodni wyniosła 1389. Szpital w Gryfinie jako szpital węzłowy do dnia 20 stycznia 
2021 r. zaszczepił 307, do zaczepienia pierwszą dawką jest jeszcze około 100 osób. Są to 
szczepienia w Etapie „0”. Liczba dostarczanych szczepionek jest ograniczona jedna  
z zamówionych dostaw została w styczniu anulowana przez Agencję Rezerw Materiałowych, 
a na chwilę obecną zamawiane ilości są przesyłane w połowie zamawianych wielkości, czyli 
około 30 fiolek. Ponadto Szpital zmuszony został do poniesienia nakładów na nowe przyłącze 
w Zakładzie Pielęgnacyjno-Opiekuńczym Psychiatrycznym w Nowym Czarnowie. Pomimo 
wykonania w roku 2017 technicznych warunków przyłącza oraz projektu jego budowy nie 
zostało ono wykonane. W zeszłym tygodniu istniejące przyłącze uległo całkowitej awarii  
i zaistniała pilna potrzeba jego wymiany. Koszt wymiany to 31 000,00 zł, pracę wykonuje 
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych z Gryfina. W Zakładzie potrzebny będzie również 
pilny remont jednej z łazienek, koszt jest podobny jak wymiany przyłącza wodno-
kanalizacyjnego blisko 30 000,00 zł. Głównym powodem remontu jest wrośniecie  
w instalację wodno-kanalizacyjną korzeni drzew.  
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XI. Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 

- brak. 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 15.15. 
 
 

Protokół sporządziły: 
 
Dominika Konopnicka  
 Przewodniczący Komisji 

 

 Sławomir Terebecki 


